
Agent Kjaera: Chce zostać, ale brakuje sygnałów
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Pozostanie Simona Kjaera w Romie to obecnie jedna z zagadek mercato.

Piłkarz do tej pory zaliczył więcej tych słabych występów i w mediach

mówi się co najwyżej o przedłużeniu wypożyczenia. W mediach mogliśmy

dziś usłyszeć wypowiedzi rzecznika prasowego i agenta gracza. 

 

Mikkel Beck (agent Kjaera) dla calciomercato.com:

- Powtórzę to o czym wspominałem wiele razy, przyszłość gracza zależy od

Wolfsburga, który jest posiadaczem karty i Romy, która posiada prawo do jej

wykupu. Wolą gracza jest pozostanie, gdyż rok temu bardzo chciał Romy, jednak do

tej pory nie otrzymaliśmy żadnego sygnału. Samopoczucie gracza? Simon ma

rzecznika prasowego, zapytajcie jego.

Lars Hendel (rzecznik prasowy Kjaera) dla calciomercato.com:

- Potwierdzam to, co powiedział Pan Beck, wszystko zależy od obydwu klubów,

między którymi istnieje porozumienie. Jest jeszcze dwa-trzy miesiące czasu,

zobaczymy co się wydarzy. Czy Simon jest optymistą? Wszystko co mogę

powiedzieć to to, że jest szczęśliwy z bycia w Romie i koncentruje się na grze.

Oczywiście ma nadzieję zostać wykupionym.
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